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By far the most important figure in the history of the United States, George Washington
liberated the thirteen colonies from the superior forces of the British Empire against all
military odds, and presided over the production and ratification of a constitution that
(suitably amended) has lasted for more than two hundred years. Yet today Washington
remains a distant figure to many Americans—a failing that acclaimed author Paul
Johnson sets out to rectify with this brilliantly vivid, sharply etched portrait of the great
hero as a young warrior, masterly commander in chief, patient lawmaker, and
exceptionally wise president.

作者介绍: 

保罗•约翰逊（Paul
Johnson），英国资深记者，历史学家，作家，曾被美国《时代》杂志票选为2000年百
大影响力人物之一。
20世纪50年代开始担任《新政治家》杂志编辑，并长期为《旁观者》杂志、《福布斯
》杂志、《纽约时报》等撰写专栏。著有40多部书和大量报刊文章，代表作有《丘吉尔
传》《达尔文传》《伊丽莎白一世》《苏格兰史》等。
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书评

圣坛上的华盛顿 ——读《乔治·华盛顿》
在时光的长河中，在历史的篇章中，总有一些人或因崇高的人格，或因伟大的功绩，而
被人类记住了名字，而被推上了圣坛。其中，包括美利坚合众国的国父乔治·华盛顿。
译林出版社出版的《乔治·华盛顿传》不但还原了美国开国总统华盛顿一...  
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